
Skatteudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 28. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 748
Vil ministeren oplyse, hvorfor Finansministeriet ikke benytter en elasticitet på
0,3 pct., som overvismand Hans Jørgen Whitta-Jacobsen, vismand Claus
Thustrup Kreiner og professor ved Københavns Universitet Jakob Roland
Munch i det seneste studie af området er kommet frem til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 25. september 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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